

財團法人長庚大學徵求推薦校長候選人啟事

- 一、依據「財團法人長庚大學第 9 任校長遴選委員會」110 年 6 月 11 日第一次會議決議公開徵求推薦本校校長候選人。
- 二、候選人應具備下列各項條件：
 - (一)認同本校教育理念與辦學精神且具有卓越之行政經驗及領導能力。
 - (二)具有公認之學術成就及聲望。
 - (三)有高尚之品德及操守，足為表率。
 - (四)符合大學法、私立學校法及教育人員任用條例等有關法令規定之資格。
 1. 具下列資格之一：
 - (1) 中央研究院院士。
 - (2) 教授。
 - (3) 曾任相當教授之教學、學術研究工作。
 2. 曾任學校、政府機關（構）或其他公民營事業機構之主管職務合計三年以上。
- 三、本校候選人以各界推薦或自我推薦之公開方式徵求人選。
- 四、本校校長遴選委員會對候選人資料及遴選過程將善盡保密之責任。
- 五、本校校長遴選辦法及相關作業事項，請洽詢遴選委員會工作小組：
秘書室許小姐，電話：(03)2118800 分機 3372；
e-mail: fenping@mail.cgu.edu.tw

人事室黃主任，電話：(03)2118800 分機 3859；
e-mail: tenyi@mail.cgu.edu.tw
- 六、凡自我推薦或有意推薦者，請填具候選人資料表並檢附下列證明文件（國外學經歷資料應經駐外單位驗證）：
 - (1) 最高學歷學位證書影本。(2) 教授證書影本或曾任相當於教授之教學、學術研究工作證明影本。(3) 曾任主管職務之服務證明書影本及各項曾任經歷之證明文件影本。於民國 110 年 6 月 30 日前(郵戳為憑)以掛號寄達(333)桃園市龜山區文化一路 259 號「長庚大學校長遴選委員會」收。
- 七、相關表格請逕自長庚大學網頁「校長遴選專區」(<http://www.cgu.edu.tw>) 下載。

財團法人長庚大學第 9 任校長遴選委員會 敬啟

Notice of University President Nomination and Application Chang Gung University, Taiwan

1. The Presidential Search Committee of Chang Gung University, Taiwan, invites nominations and applications for the president's position at the university starting from Sep. 1, 2021.
2. The candidates must meet the following criteria:
 - (1) Commitment to the educational philosophy and the founding spirit of the university. Demonstrating excellent leadership and being equipped with outstanding administrative experience.
 - (2) Possessing a distinguished record of academic achievement and reputation.
 - (3) Being a paragon with impeccable character and integrity.
 - (4) Meeting the qualifications stipulated by University Act, Private School Law, Act Governing the Appointment of Educators.
 - A. Eligibility (meet any of the following qualifications):
 - (a) Academician at Academia Sinica
 - (b) Professor
 - (c) Prior teaching and academic research experience equivalent to that required of a professor
 - B. At least three years of accumulative experience as a supervisory position in schools, government agencies, or other state-owned or private business entities.
3. A candidate can be self-recommended or nominated by others.
4. The Presidential Search Committee will keep all candidates' information and the entire search process confidential.
5. All application materials, including copies of (1) the highest academic degree certificate, (2) professor's certificate or proof of teaching and academic research work equivalent to a professor, (3) service certificate of previous supervisory position and supporting documents of various previous experiences, should be sent to the Presidential Search Committee of Chang Gung University, No.259, Wenhua 1st Rd., Gueishan, Taoyuan 333, Taiwan via registered mail prior to June 30, 2021(postmark)..
6. Further information, including the Regulation of Presidential Search of Chang Gung University as well as its application forms, can be obtained from the website of The Presidential Search of Chang Gung University (<https://presidentalsearch.cgu.edu.tw/>).

長庚大學校長候選人資料表

Form of CGU President Nomination and Application

一、個人基本資料 Resume

姓名 (中文) Chinese Name	姓名 (英文) English Name	性別 Gender	出生年月日 Date of Birth	
			年 月 日 (Y/M/D)	
電話 TEL	公 Office : () 宅 Home : () 行動電話 Mobil Phone :		傳 真 Fax	公 Office : () 宅 Home : ()
通訊地址 Address				
e-Mail				
現 職 Current Position	服務機關、學校名稱 Organization	專/兼任 Full/Part time	職稱 (職級) Title	到職年月日 Effective date
				年 月 日 (Y/M/D)
大 學 以 上 學 歷 Educational Degree	學校名稱 School name	院系所 Department		學位名稱 Degree
				領受學位年月 Graduation time
				年 月 (Y/M)
				年 月
				年 月
重 要 經 歷 Employment Record	服務機構名稱 Organization	專/兼任 Full/Part time	職稱 (職級) Title	任職起訖年月 Duration (Y/M)
				年 月— 年 月
				年 月— 年 月
				年 月— 年 月
				年 月— 年 月

二、著作、作品及發明目錄 List of Publications, Collection of works or Invention Patent

--

三、學術獎勵及榮譽事蹟 Record of Academic Achievement and Reputation

時間 Time	內容 Content

四、治校理念 Ideal of University Governance

--

